



Ying Wa Girls' School

Ying Wa Girls' School
Fund-raising for School Redevelopment



SPRING BAZAAR

Date: Saturday 19 March 2016

Place: 101, Castle Peak Road, Shamshuipo, Kowloon (Decanting Site)

Time: 10am to 6pm



I / We would like to support the YWGS School Redevelopment Fund-raising Bazaar.



Frangipani*
Sponsor

HK\$50,000



Peony*
Sponsor

HK\$20,000



Orchid*
Sponsor

HK\$10,000



Rose*
Sponsor

HK\$5,000

* Presentation of pot of handcrafted flower at the Bazaar Opening Ceremony and acknowledgement in the Bazaar programme

I / We will like to make a donation of HK\$ _____

Donation Method

1. Crossed cheque payable to "The IMC of Ying Wa Girls' School", OR
2. Direct Debit : HSBC A/C No.: 848-177135-001

Personal Information

Donor / Company Name (use BLOCK letters) : _____

Address : _____

Email : _____ Mobile Tel : _____ Fax : _____

Alumna (Year of F.5 or F.6 Graduation _____) Parent (Name of Student/Class) _____

Other _____

Please send me a receipt (Donation of HK\$100 or above is tax deductible)

Thank you for your generous donation!

- 1) Please fill in the above details and mail/email or fax this form together with your cheque/ATM transaction advice or pay-in-slip to Ying Wa Girls' School (101 Castle Peak Road Kowloon /so@ywgs.edu.hk / 2818-1622) on or before 1st March 2016.
Attn: Ms So.
- 2) For enquiries, please contact Ms So of the School Office: 2546 3151 ext.105
- 3) Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to the fund-raising activities for Ying Wa Girls' School.

FOR OFFICIAL USE:

Received Date: _____ Number: _____

Please provide your return address below for delivery of donation receipts (to be sent out in April 2016)

Name : _____

Address : _____

Please provide your return address below for delivery of donation receipts (to be sent out in April 2016)

Name : _____

Address : _____



春季賣物會

日期：2016年3月19日 (星期六)

地點：九龍深水埗青山道101號英華女學校 (暫借校舍)

時間：上午10時至下午6時



本人/機構欲以下列方式支持英華女學校重建籌款賣物會



雞蛋花贊助*

HK\$50,000



牡丹花贊助*

HK\$20,000



蘭花贊助*

HK\$10,000



玫瑰花贊助*

HK\$5,000

* 在賣物會開幕禮獲頒手製盆栽及於場刊中鳴謝

本人/機構樂意捐贈港幣 \$ _____

捐款方法

1. 劃線支票 (支票抬頭「英華女學校法團校董會」)，或
2. 將款項存入香港匯豐銀行戶口，號碼：848-177135-001。

個人資料

捐款人/機構姓名 (請以正楷填寫)：_____

地址：_____

電郵：_____ 手提電話：_____ 傳真：_____

校友 (中五或中六畢業年份 _____) 家長 (學生姓名/班別) _____

其他 _____

請寄回收據 (捐款港幣100元或以上可憑收據申請減扣稅項)

謝謝您的捐助!

- 1) 請填妥以上資料並於2016年3月1日前連同支票/銀行入數紙，寄回/電郵或傳真至英華女學校 (九龍青山道101號 / so@ywgs.edu.hk/2818-1622 蘇小姐收)
- 2) 查詢詳情，請致電校務處蘇小姐：2546 3151 內線105
- 3) 備註：除與為英華女學校籌款的活動有直接關係之目的使用外，所有個人資料將不會作其他用途。

供內部使用：

收件日期：_____ 編號：_____

請填妥下列回郵地址以便郵寄捐款收據
(收據將於2016年4月寄出)

姓名：_____

地址：_____

請填妥下列回郵地址以便郵寄捐款收據
(收據將於2016年4月寄出)

姓名：_____

地址：_____